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پیام تسلیت رهبر انقلاب در پی 
درگذشت والده سردار نقدی 

حضرت آیت الله العظمی خامنه ای در پیامی 
درگذشت والده سردار محمدرضا نقدی، معاون 
فرهنگی- اجتماعی سپاه را تسلیت گفتند. به 
گزارش خبرگزاری بس��یج، متن پیام تسلیت 

رهبر حکیم انقلاب به شرح زیر است:
بسم الله الرحمن الرحیم

جناب آقای محمدرضا نقدی دامت توفیقاته
درگذش��ت والده محترم��ه را به جنابعالی 
و س��ایر بازماندگان محترم تس��لیت می گویم 
و رحمت و غفران الهی برای ایش��ان و حش��ر 
با فرزند برومند ش��هیدش را از خداوند متعال  

خواستارم.
سیدعلی خامنه ای
7 اسفند 95

از امشب با حضور رهبر انقلاب
مراسم عزاداری ایام فاطمیه

در حسینیه امام خمینی برگزار می شود
همزم��ان با فرارس��یدن ایام س��وگواری 
حضرت فاطمه الزهرا س��لام الله علیها، امسال 
نی��ز همچ��ون س��ال های گذش��ته، مجلس 
ع��زاداری در حض��ور رهب��ر معظ��م انقلاب 
برگ��زار خواه��د ش��د. ب��ه گ��زارش پایگاه 
اطلاع رس��انی دفتر حفظ و نشر آثار حضرت 
آیت الله العظم��ی س��یدعلی خامن��ه ای، این 
مراس��م از دوش��نبه 95/12/9 ت��ا جمع��ه 
95/12/13 به مدت 5 ش��ب از نماز مغرب و 
 عشا در حسینیه  امام خمینی رحمه الله علیه
واقع در خیابان فلسطین جنوبی، پایین تر از 
تقاطع جمهوری برگزار می ش��ود. همچنین 
حجت الاس��لام  مراس��م،  آغ��از  از  پی��ش 
والمس��لمین ف��لاح زاده ب��ه بی��ان اح��کام 
ش��رعی خواه��د پرداخ��ت. از عم��وم مردم 
عزیز و عاش��قان اهل بیت عصمت و طهارت  
علیهم الس��لام دعوت می شود در این مراسم 

شرکت فرمایند.

نظر مثبت جامعه مدرسین به »جبهه 
مردمی نیروهای انقلاب اسلامی«

عضو ارش��د جامعه مدرسین 
گفت: اعضای جامعه مدرسین 
درباره جبهه مردمی نیروهای 
انق��لاب در ح��ال بررس��ی 
هستند و فضای کلی جامعه 
مدرسین نسبت به جبهه مردمی مثبت است. 
آیت الله محمدرضا آشتیانی عراقی در گفت وگو 
با تسنیم، با اشاره به تشکیل نخستین مجمع 
ملی »جبهه مردمی نیروهای انقلاب اسلامی« 
اظهار داش��ت:  این جبهه با اهداف مقدس��ی 
تش��کیل شده و اینکه س��ازوکار تشکیلاتی از 
پایین به بالا و از طریق مردم انجام می ش��ود، 
کار خوب و سالمی است.وی خاطرنشان کرد: 
اگر این سازوکار معکوس و از بالا به پایین باشد 
لطماتی وجود دارد اما اگر حرکتی حساب شده 
و ب��رای مردم باش��د موفقیت آمیز خواهد بود. 
آیت الله آش��تیانی درباره نظر جامعه مدرسین 
نس��بت به »جبهه مردمی نیروه��ای انقلاب 
اسلامی«، گفت: جامعه مدرسین معمولاً دیر 
برای انتخابات اق��دام می کند اما راجع به این 
جبهه در حال بحث و بررسی هستیم. فضای 
کلی جامعه مدرسین نسبت به جبهه مردمی 
مثبت اس��ت اما هنوز تصمیم��ی نگرفته اند. 
عضو ش��ورای مرکزی جبهه مردمی نیروهای 
انقلاب اسلامی با بیان اینکه مسائل اقتصادی 
و معیش��ت مردم در راس مش��کلات اس��ت، 
خاطرنش��ان کرد: اقتص��اد مقاومتی راه نجات 
مردم اس��ت و جبهه مردمی نیروهای انقلاب 
اسلامی باید سیاست های اقتصادی که توسط 
رهبری ترسیم شده را پیگیری و منویات ایشان 

را پیاده کند.

ثبت نام از داوطلبان انتخابات 
میان دوره ای مجلس آغاز شد

ثبت نام از داوطلبان انتخابات میان دوره ای 
دهمین دوره مجلس شورای اسلامی از صبح 
دیروز در 4 حوزه انتخابیه شامل اهر و هریس 
در آذربایجان ش��رقی، بندرلنگ��ه، پارس��یان 
و بس��تک در هرم��زگان، مراغه و عجبش��یر 
در اس��تان آذربایجان ش��رقی و اصفه��ان که 
7 اس��فند 94 موف��ق به کس��ب آرای لازم 
نش��ده بودند، آغاز ش��د. به گزارش تسنیم، 
مهلت ثبت نام از داوطلب��ان این انتخابات 7 
روز بوده و ت��ا پایان روز ش��نبه 95/12/14 
ادامه خواهد داش��ت و همچنی��ن انتخابات 
می��ان دوره ای مجلس همزمان ب��ا انتخابات 
ریاست جمهوری و ش��وراهای اسلامی شهر 
و روس��تا، روز جمعه 96/2/29 برگزار خواهد 
ش��د. همچنین داوطلبان این انتخابات برای 
ثبت نام می توانند علاوه بر حوزه انتخابیه، در 
تهران به وزارت کش��ور مراجعه کنند. مهلت 
تبلیغات این انتخابات نیز یک هفته از 21 تا 

27 اردیبهشت سال آینده است.

تلاش مدافعان حرم »سایه جنگ« 
را از سر کشور برداشت

نماینده سابق مجلس به ادعای برخی مبنی 
بر اینکه برجام س��ایه جنگ را از س��ر کش��ور 
برداش��ت، واکنش نش��ان داد. به گزارش مهر، 
مهرداد بذرپاش در حاشیه مراسم ترحیم والده 
سردار محمدرضا نقدی در جمع خبرنگاران با 
اش��اره به ادعای برداشته شدن سایه جنگ از 
سر کش��ور پس از برجام اظهار داشت: حضور 
م��ردم، مجاهدات جوانان، تلاش مدافعان حرم 
و مجاهدات رزمندگان در س��ال های گذشته، 
سایه جنگ را از سر کشور برداشت. وی افزود: 
حتی کسی که این جمله را می گوید، می داند 
چه چیزی سایه جنگ را از سر کشور برداشت 

و شوخی می کند.

نیروی زمینی سپاه پاسداران 
»سازمان پهپادی« تشکیل داد

فرمان��ده نیروی زمینی س��پاه گفت: ما در 
نی��روی زمینی س��پاه یک س��ازمان پهپادی 
تشکیل داده ایم که در مناطق عملیاتی پایگاه 
دارد. سردار محمد پاکپور در گفت وگو با تسنیم، 
درباره تشکیل یگان پهپادی در نزسا گفت: ما در 
نیروی زمینی سپاه یک مرکز و سازمان پهپادی 
تشکیل داده ایم که در مناطق عملیاتی پایگاه 
دارد و عملیاتی است. وی افزود: ماموریت های 
نیروی زمینی را هم یگان پهپادی نیروی زمینی 

انجام می دهد.

دولت از انجام وظایف خود 
عاجز و ناتوان است

مرک��زی  ش��ورای  عض��و 
جبه��ه مردم��ی نیروه��ای 
انقلاب اس��لامی با اش��اره به 
ناتوانی دولت  و  ناکارآم��دی 
در ح��ل مش��کلات، گفت: 
جبهه مردم��ی دنبال ایجاد تحول در جامعه و 
روی کار آمدن افراد کارآمد و متخصص است. 
سیدمحمد حس��ینی در گفت وگو با فارس، با 
بیان اینکه دولت نتوانس��ته به وعده های خود 
عمل کند و باید تغییری در دولت ایجاد شود، 
اظهار داشت: دولت نشان داده ناکارآمد است و 
هر روز مش��کلات بر روی هم انباشته می شود. 
حس��ینی افزود: دولت وعده داده بود به دلیل 
سیاست خارجی و تعامل با دنیا، فضای داخلی 
کشور را بهبود می بخشد در حالی که این طور 
نیست، بنابراین یکی از دلایل تلاشی که برای 
معرفی فرد جدیدی جهت ریاس��ت جمهوری 
صورت می گیرد، ایجاد تحول در جامعه و روی 
کار آمدن افراد کارآمد و متخصص است. عضو 
شورای مرکزی جبهه مردمی نیروهای انقلاب 
اس��لامی با تأکید بر اینکه دولتمردان از انجام 
وظای��ف خود عاج��ز و ناتوان هس��تند، یادآور 
ش��د: حرکت جبهه مردمی به خوبی آغاز شده 
و روند منطق��ی و طبیعی دارد ک��ه از این رو 
امیدواریم منتج به نتیجه شده و بتوانیم با تغییر 
 شرایط، تجربه تلخی که سال 92 داشتیم دیگر 

تکرار نشود.

طرح دو فوریتی فراکسیون امید 
بازگشت به قرون وسطی است

23 تشکل دانش��جویی با صدور نامه ای به 
رئیس فراکسیون امید تاکید کردند: طرح این 
فراکسیون درباره امنیت سخنرانی ها بازگشت به 
استبداد قرون وسطایی است. در بخشی از این 
نامه خطاب به محمدرضا عارف آمده است: آیا با 
خود اندیشیده اید با تصویب این طرح چه بلایی 
بر س��ر دانشجویان و تش��کل های دانشجویی 
و از آن بالات��ر بر س��ر آزادی بی��ان که یکی از 
بزرگ ترین دستاوردهای انقلاب اسلامی مردم 
ایران است خواهید آورد؟ آیا قرار است همانطور 
که دولت اصلاحات ش��ورای شهر اول تهران را 
منحل کرد و ساقط کردن نهادی برآمده از رای 
مردم را برای نخس��تین بار در تاریخ جمهوری 
اس��لامی به نام خ��ود ثبت کرد، فراکس��یون 
امید هم می خواهد بازگش��ت ب��ه دیکتاتوری 
و اس��تبداد قرون وس��طایی را به نام خود ثبت 
کند؟ در بخش دیگری از این نامه، تشکل های 
دانش��جویی خطاب به عارف تاکید کردند: اگر 
شما و همکاران تان معتقدید افراد تنها به دلیل 
»جلب توجه« در یک مراس��م مستحق 6 ماه 
بازداش��ت و زندان هس��تند، چطور اس��ت که 
وقتی صحبت از کسانی می ش��ود که 8 ماه با 
برافروختن آتش فتنه 88 کشور را به لبه پرتگاه 
کشاندند و در توهین به تمام مقدسات این ملت 
کم نگذاشتند، اعتقاد به تسامح و چشم پوشی 
دارید و حرف از آشتی ملی می زنید؟ با منطق 
طرح دوفوریتی تان، فتنه گران 88 مستحق چه 

کیفری خواهند بود؟

اعضای هیأت تحقیق و تفحص مجلس از مدیران دارای تابعیت مضاعف در گفت وگو با »وطن امروز« جزئیات جدیدی ارائه کردندولایت

مدیران بی وطن
اخبار
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گروه سیاس�ی:  با وج��ود تاکید قوه قضائیه، 
دولت حضور مدیران دارای تابعیت مضاعف 
را رد ک��رده اس��ت. این در حالی اس��ت که 
اعض��ای هیات تحقیق و تفح��ص از تابعیت 
مضاع��ف، گری��ن کارت و اقام��ت مدیران و 
مسؤولان ارش��د کش��ور، جزئیات جدیدی 
را از حض��ور مدی��ران 2 و 3 تابعیتی دولتی 
در گفت وگ��و ب��ا »وط��ن ام��روز« در میان 
گذاش��تند. سیدحسین نقوی حسینی، عضو 
هیات تحقیق و تفحص مجل��س از مدیران 
دوتابعیت��ی، گفت��ه گزارش ه��ای موثقی به 
دستش رسیده که نشان می دهد مدیر یکی از 
سازمان های داخلی تابعیت دوگانه و نماینده 
ایران در یک نهاد بین المللی تابعیت سه گانه 
دارد. ب��ه گ��زارش »وطن ام��روز« اظهارات 
نقوی حس��ینی در حالی اس��ت که چند روز 
پیش حجت الاسلام والمسلمین محمدجعفر 
منتظری، دادستان کل کشور در واکنش به 

اظهارات محمود علوی درب��اره عدم حضور مدیران 
دوتابعیتی در دولت، اعلام کرده بود فهرس��ت بیش 
از 10 تن از مدیران دارای تابعیت دوگانه را به همراه 
موسس��ات و مراکزی که شاغل هس��تند در نامه ای 
طبقه بندی ش��ده به وزارت اطلاعات فرستاده است. 
او از وزارت اطلاعات خواس��ت این فهرست را بخوبی 
بررس��ی کند، زیرا اینگونه افراد معم��ولا موضوع را 
کتمان می کنند و دس��تگاه های امنیتی و اطلاعاتی 
هس��تند که باید آن را بررسی کنند.  بر اساس این 
گزارش، چند روز پس از اعلام خبر ارس��ال فهرست 
دوتابعیتی ها به وزارت اطلاعات در شرایطی که انتظار 
می رفت دولت این موضوع را بررس��ی کند و سپس 
به رد یا تایید آن بپردازد، حس��ینعلی امیری، معاون 
پارلمانی رئیس جمهور اساسا موضوع حضور مدیران 
دوتابعیت��ی در دول��ت را رد کرد. مع��اون پارلمانی 
رئیس جمه��ور با اش��اره به موضوعات مطرح ش��ده 
درباره وجود مدیران دوتابعیتی در دولت، گفت: من 
قاطعانه اعلام می کنم در دولت هیچ مدیر دوتابعیتی 
وجود ندارد، البته دادس��تان کل کشور اخیرا نامه ای 
به وزیر اطلاعات درباره مدیران دوتابعیتی نوش��تند 
ک��ه قطعا در آینده وزیر اطلاعات پاس��خ این نامه را 
می دهد ول��ی به طور حتم هیچ مدیر دوتابعیتی در 
دولت وج��ود ندارد. مع��اون پارلمانی رئیس جمهور 
در پاس��خ به سوالی درباره وجود برداشت متفاوت از 
مس��اله دوتابعیتی ها در دستگاه های مختلف،  ادامه 
داد: تابعیت یک مفهوم حقوقی بوده و کاملا مشخص 
است و این مساله، موضوعی نیست که بگوییم افراد 
و نهادها برداشت های متفاوتی از آن داشته باشند اما 
دیده شده برخی  مساله اقامت را با موضوع تابعیت و 

گرین کارت را با موضوع اقامت اشتباه می گیرند و این 
فرض ها وجود دارد. وی درباره نگرانی های دادستان 
کل کشور درباره مساله دوتابعیتی ها در دولت، گفت: 
نمی توان��م نیت و رویکرد افراد را درباره این مس��اله 
بخوانم اما قطعا مساله ای به نام مدیران دوتابعیتی در 
دولت وجود ندارد. امیری تصریح کرد: اخیرا یکی از 
نمایندگان مجلس موضوع وجود مدیران دوتابعیتی 
را در صح��ن علنی مجلس مطرح ک��رد و ما نامه ای 
به رئیس مجلس نوشتیم و رسما اعلام کردیم هیچ 
مدیر دوتابعیتی در دولت وجود ندارد. معاون پارلمانی 
رئیس جمهور ادامه داد: من پیش از تدوین و ارسال 
نامه یادش��ده با دقت وضعیت مدیران و مس��ؤولان 
دول��ت را بررس��ی کردم و به ص��ورت جداگانه افراد 
مورد رسیدگی قرار گرفتند و رویکرد قاطعانه امروز 
ما نیز نشأت گرفته از بررسی جدی ما است. اظهارات 
معاون پارلمانی رئیس جمهور با واکنش نمایندگان 
مجلس ش��ورای اسلامی همراه ش��د. سیدحسین 
نقوی حس��ینی، عض��و هیات تحقی��ق و تفحص از 
مدیران دوتابعیت��ی در گفت وگو با »وطن امروز« به 
این موضوع واکنش نش��ان داد و گفت گزارش هایی 
در دس��ت دارد که نشان می دهد 2 مدیر دوتابعیتی 
همچنان در دولت مش��غول به کارند. وی گفت: در 
حقوق بین الملل داشتن تابعیت مضاعف امری مذموم 
است و کشورها در قوانین وضع شده تلاش می کنند 
تابعیت خود را حفظ کنند و فرد دوتابعیتی نداشته 
باشند. وی با بیان اینکه به دلیل مذمت داشتن تابعیت 
دوم، افراد تابعیت دوم شان را  آشکار نمی کنند، افزود: 
ممکن است برخی تجار و متخصصان تابعیت دوم یا 
گرین کارت و... داشته باشند که قطعا این افراد مدنظر 

مجلس نیستند بلکه مجلس دنبال افرادی است که 
در سمت های حس��اس یا در مراجع تصمیم گیری 
دولتی حضور پیدا می کنند. س��خنگوی کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس کشف تابعیت 
دوگانه به دلیل عدم اعلام آن را س��خت دانس��ت و 
تصری��ح کرد: به دلیل عدم اع��لام تابعیت دوگانه از 
سوی افراد، کشف تابعیت دوگانه کمی سخت است 
لذا اگر بنده به عنوان نماینده مجلس ادعا کنم افرادی 
را در س��مت ها و جایگاه های حس��اس حکومتی و 
دولتی می شناسم که دارای تابعیت مضاعف هستند، 
حتما بر اساس اسناد و مدارک دقیق  خودم این حرف 
را می زنم. نقوی حس��ینی ادامه داد: به بنده گزارش 
 داده ان��د یک��ی از نمایندگان ایران در س��ازمان های

خارجی به جای تابعیت دوگانه، تابعیت سه گانه دارد! 
علاوه بر ایش��ان، مسؤول یک س��ازمان نیز تابعیت 
دوگان��ه دارد و در حال حاضر خان��واده اش در خارج 
از کش��ور زندگی می کنند. وی با اشاره به اظهارنظر 
وزیر اطلاعات مبنی بر اینکه هر کسی بین مدیران، 
تصمیم گیره��ا و متصدی��ان ام��ور حکومتی فردی 
دارای تابعیت دوگانه می شناسد، معرفی کند، گفت: 
دادس��تان کل کشور اخیرا لیس��تی از افرادی را که 
دارای تابعیت دوگان��ه بودند به وزارت اطلاعات ارائه 
داد. ای��ن موضع وزارت اطلاع��ات، کاملا منطقی و 
صحیح اس��ت اما اینکه ادعا شود در میان مدیران و 
متصدیان، دوتابعیتی اصلا نداریم، درست نیست، زیرا 
کس��انی که دارای تابعیت دوم هستند، آن را اعلام 
نمی کنند بنابراین هر آن احتمال دارد در پست های 
مدیریتی افراد دوتابعیتی حضور داشته باشند. عضو 
هیات تحقیق و تفحص از مدیران دوتابعیتی ادامه داد: 

کسانی که اطلاع و اسناد از مدیران دوتابعیتی 
دارن��د، اطلاعات خود را ب��ه وزارت اطلاعات 
بدهند تا با دقت  بیشتر بررسی شود. اگر پس 
از بررسی ها وزارت اطلاعات به کسی نرسید 
ک��ه تابعی��ت دوگان��ه دارد، آن را اعلام کند 
ولی اینکه ادعا کنیم در میان مدیران دولتی 
دوتابعیتی نداریم این درس��ت نیست، چون 
ما همه ابعاد را بررس��ی نکردیم و شاید هنوز 
افراد با تابعیت مضاعف وجود داشته باشند. در 
همین راستا، حسینعلی حاجی دلیگانی، عضو 
هیات تحقیق و تفحص از مدیران دوتابعیتی 
در گفت وگو با »وط��ن امروز« درباره آخرین 
وضعیت تحقیق و تفحص مجلس از مدیران 
دارای تابعی��ت مضاعف گفت: روند تحقیق و 
تفحص از دوتابعیتی ها در حال انجام اس��ت 
اما به  استناد قانون در حال حاضر نمی توانیم 
اطلاعات��ی از روند این پرونده و محتویات آن 
را رسانه ای کنیم. باید گزارش ما نهایی شود 
ت��ا بتوان آن را به صحن و مل��ت ایران ارائه کرد. وی 
درباره اظه��ارات وزیر اطلاعات پیرامون عدم حضور 
حتی یک مدیر دوتابعیت��ی در بدنه دولت گفت: در 
پایان کار اعلام خواهیم کرد پرونده مدیران دوتابعیتی 
به چه صورتی است. عضو هیات تحقیق و تفحص از 
مدیران دوتابعیتی با اشاره به ارائه این طرح در مجلس 
نهم گفت: در مجلس قبلی نیز بر اساس استعلاماتی 
ک��ه آن زمان صورت گرفته بود، به آمارهای بس��یار 
تکان دهنده ای درب��اره مدیرانی که تابعیت مضاعف 
داشتند، برخوردیم. اس��تعلام مجلس نشان می داد 
آمار دوتابعیتی ها بسیار زیاد است. این آمارها را نیروی 
انتظامی و وزارت اطلاعات و س��ایر نهادهای ذی ربط 
همچون اداره گذرنامه و... به مجلس ارائه کرده بودند. 
پ��س از این هم ب��ود که در مجلس بن��ده و برخی 
دیگر از نمایندگان طرح تحقیق و تفحص از مدیران 
دوتابعیت��ی را ارائه کردیم. این طرح در صحن علنی 
نیز مطرح شد و مورد استقبال قرار گرفت اما رئیس 
مجلس شورای اسلامی گفتند فرصت و هزینه برای 
اجرای این تفحص نیست و بر همین اساس نیز آن 
را کنار گذاشتند. حاجی دلیگانی با بیان اینکه طبق 
قانون نمی توانیم ش��هروند دوتابعیتی داشته باشیم، 
تصریح کرد: پذیرش تابعیت یک کشور دیگر بدین 
معناس��ت که آن فرد تابعیت ایران را از دس��ت داده 
است. وی با بیان اینکه در تحقیق و تفحص مجلس 
دهم از دوتابعیتی ها، آمار کسانی که گرین کارت دارند 
نیز بیان شده است، گفت: پس از ارائه نتایج تحقیق 
و تفح��ص در صحن علنی مجلس، درباره ادامه این 
پروسه و اینکه این اسامی به قوه قضائیه ارجاع شود، 

تصمیم گیری خواهد شد.

حسن روحانی می گوید وعده هایی 
که به مردم داده محقق شده و او به 
همین خاطر شرمنده مردم نیست. وی در عین حال 
روز گذشته از صدا و سیما به خاطر انتشار گزارشاتی 
درباره وضعیت نامساعد معیشتی انتقاد کرد. روحانی 
گفت خودش دیده اس��ت در یک��ی از بخش های 
خبری، خبرنگار صدا و سیما سراغ یک قصابی رفته 
و از قصاب درباره دلایل گرانی گوشت پرسیده است.  
به گ��زارش »وطن ام��روز«، روحانی که در مجمع 
ملی سلامت سخن می گفت، همچنین بار دیگر به 
انتقاد از دولت های گذش��ته پرداخت و گفت دولت 
او در بخش س��لامت بسیار بهتر عمل کرده است. 
وی البته به بهانه موضوع سلامت به مقوله مزاحمت 
خیابانی برای بانوان اشاره کرد و همچنین از برخی 
راننده هایی که بوق می زنند انتقاد کرد. روحانی در 
ادامه گفت مس��کن محل آرامش افراد است البته 
اشاره ای به این موضوع نکرد که با آغاز به کار دولت 
او هزاران نفر از مردم ایران به دلیل سیاس��ت های 
ناکارآمد دولت وی نتوانس��ته اند مسکن مهر خود را 
دریافت کنند. از دیگر اظهارات روحانی می توان به 
انتقادات مکرر او از عده ای که مشخص نیست چه 
کسانی هستند اش��اره کرد. یکی از رویه های ثابت 
حسن روحانی طرح مسائلی عجیب است که او خود 
آنها را به نقل از منتقدان مطرح می کند و سپس در 
قالب جواب، آنها را مورد تمس��خر قرار می دهد. به 
عبارتی وی در سخنرانی هایش حرف هایی عجیب را 
به نقل از عده ای مجهول بیان می کند؛ آنگاه آنها را 
مورد تمسخر قرار می دهد! یکی دیگر از نکات جالب 
در سخنرانی حسن روحانی، ادعای وی درباره قبیح 

بودن ورزش در حوزه ها بود. او 
ادعا کرد در حوزه ها هر کسی 
ورزش می کرد مورد انتقاد قرار 
می گرفت! این در حالی است 
که ورزش از توصیه های اکید 
ب��زرگان دین بوده اس��ت و از 

بدو تاس��یس حوزه های علمیه نیز علما، روحانیون 
و طلاب جوان را نس��بت به انجام ورزش و سلامت 
جسمی توصیه کرده اند و اساسا یکی از دلایل طول 
عمر علمای بزرگ دین نیز رعایت همین مس��ائل 
بوده است! به هر حال، این سخنرانی عجیب حسن 
روحانی دیروز در نخستین مجمع ملی سلامت انجام 
ش��د. او در این سخنرانی با اشاره به عواملی که در 
سلامت انس��ان تاثیرگذارند، گفت: مسکن، عامل 
سلامت انسان است؛ مسکن یعنی محل سکونت، 
یعنی محل آرامش، هر مش��کلی که بیرون از خانه 
داریم وقتی به خانه نزدیک می شویم قلب مان آرام 
می شود. سلامت از مسکن، غذا و هوا شروع می شود. 
روحانی افزود: اگر خانم ما یا خواهران ما در خیابان 
و پی��اده رو راه بروند و آزار کلامی ببینند این حرف 
در ذهن آنها اثر می گذارد و باعث می شود سلامت 
آنها از بین برود. به گزارش خبرگزاری ها، وی عنوان 
کرد: برخی ها گاز ماشین ش��ان به بوق وصل است 
و مدام بوق می زنند، اینها س��لامت انسان را از بین 
می ب��رد. رئیس قوه مجریه در راس��تای انتقادات از 

منتقدان مجهول، با بیان اینکه 
س��لامت یک دنیای وس��یع 
دارد، گفت: اگر از تعامل مان با 
جهان بگوییم بعضی ها بدشان 
می آید، برخ��ی فقط از تقابل 
خوش ش��ان می آید. نمی دانم 
تقابل برای آنها چه چیزی دارد البته تقابل با جهان 
برای بعضی ها نان آورده است. روحانی افزود: وقتی 
ش��ما با جهان تعامل ندارید مجبورید از کود و سم 
غیراستاندارد استفاده کنید؛ اصلا عده ای از کشورها 
س��اخته ش��ده اند برای تحریمی  ه��ا و اگر تحریم 
نباش��د دکان آنها برچیده می شود. او با بیان اینکه 
اگر برگردم به ابتدای س��ال های 91 و 92 بعضی ها 
ناراحت می ش��وند، گفت: چراکه آمار و ارقام خیلی 
مشعشع و درخشان اس��ت! اگر از آن زمان بگویی، 
ب��ه ما می گویند چرا به قب��ل از این دولت رفته اید 
و چه کار دارید به قب��ل از این دولت؟ آن وقتی که 
آن دولت بود و می خواستیم انتقاد کنیم، می گفتند 
انتقاد نکنید؛ چراکه دولت تضعیف می شود. گفتیم 
چشم، امروز که آن دولت رفته و می خواهیم انتقاد 
کنیم می گویند آن ک��ه رفته، آن را رها کنید، پس 
ما به آن زم��ان برنمی گردیم. روحان��ی در ادامه با 
انتقاد از صداوسیما و به صورت خنده و کنایه گفت:  
نمی دانم چرا صداوسیما از خدمات دولت در بخش 
س��لامت نمی گوید؟ اگر گوشت در کش��ور 2 روز 

گران شود این موضوع تبدیل به خبر یک و رسمی 
تلویزیون خواهد شد. خودم دیدم در بخش خبری، 
اولین خبری که پخش شده سراغ قصابی رفتند و 
گفتند چرا گوش��ت گران شده است؟ این اظهارات 
روحانی در حالی است که وزیر بهداشت و مسؤولان 
بخش س��لامت از رکورد داران مس��ؤولان دولتی 
در پخش ه��ای تلویزیونی هس��تند و تریبون های 
یکطرفه ای از س��وی صدا و س��یما در اختیار آنها 
قرار می گیرد که با انتقاد افکار عمومی نیز مواجه 
شده است. از س��وی دیگر اینکه رئیس جمهور از 
پخش مشکلات و گرانی از رسانه ملی گلایه دارد، 
نشان دهنده نگاه او نسبت به مقوله معیشت مردم 
اس��ت. اظهارات عجیب روحان��ی درباره حوزه هم 
قابل تامل اس��ت. او با بیان اینکه بخش بزرگی از 
سلامت، بخش فرهنگ است، اظهار داشت:  اسلام 
فرهنگ بسیار وسیعی در حوزه سبک زندگی دارد. 
برخی فکر می کنند ورزش تش��ریفات اس��ت. در 
قدیم اگر کس��ی در حجره اش هنگام صبح ورزش 
می کرد، به او می گفتند تقوایش خیلی کم است یا 
اگر یک طلبه در اتاقش می خواست ورزش کند از 
دین خارج می شد؛ در حالتی دیگر اگر کاری خیلی 
ساده هم می خواست انجام دهد می گفتند فلانی 
دنبال زندگی لوکس اس��ت، اینکه عالم نمی شود، 
دود چ��راغ باید خورد. برخی فکر می کنند ورزش 
از اضافات زندگی است، در همین مدرسه بدترین 
و بی ارزش ترین زنگ، زن��گ ورزش بود. ما باید از 
مدرسه اهمیت ورزش را مطرح کنیم. وقتی ورزش 
بی ارزش شود، در س��نین بالا هزار بیماری سراغ 

انسان می آید.

رئیس س��ازمان صدا و س��یما 
می گوید دولت بودجه کمی به 
صدا و س��یما می دهد و به همین دلیل سازمان 
تبلیغات��ی را روی آنتن می ب��رد که خودش هم 
بس��یاری از آن ها را قبول ن��دارد. او می گوید در 
چند ماه اخیر دولت کمکی به صدا و سیما نکرده 
اس��ت و با ادامه این ش��رایط رسانه ملی در سال 
آینده قابل اداره نیس��ت. علی عسکری در جلسه 
فراکس��یون مستقلین مجلس شورای اسلامی با 
بیان اینکه رسانه ملی با مشکلات جدی روبه رو 
اس��ت، گفت: این س��ازمانی که امروز به دس��ت 
من رس��یده ماهانه 185 میلی��ارد تومان حقوق 
کارمندانش می ش��ود در حالی که کل بودجه ای 
که دولت به م��ا می دهد 12000 میلیارد تومان 

است و می گویند مابقی را خودتان به دست آورید، 
چگون��ه؟ در واقع در این رک��ود باید تبلیغاتی را 
روی آنتن ببریم که خودمان بس��یاری از آنها را 
قبول نداریم.وی با بیان اینکه سقف بدهی رسانه 
ملی در سال جاری از  1100 میلیارد عبور کرده 
اس��ت، افزود: دوستان ما در برج دوم سال جاری 
570 میلیارد تومان از منابع تبلیغات پیش خور 
کرده بودند تا س��ازمان اداره شود چراکه سازمان 
هر ماه نزدیک به 3000 میلیارد تومان بیش��تر 
هزین��ه دارد، این در حالی اس��ت ک��ه دولت در 

چن��د ماه اخیر کمکی به ما نکرده اس��ت.رئیس 
صدا و س��یما با اب��راز نارضایتی از اینکه رس��انه 
ملی گاهی مجبور اس��ت برخی از نیروهای خود 
را اس��تثمار کند، اضافه کرد: کارمندان رس��انه 
مل��ی حق��وق  و ش��رایط کاری لازم را ندارند اما 
همچنان کار می کنند که نشان از غیرت بچه ها 
دارد. علی عسکری با بیان مثالی در این باره ادامه 
داد: حدود 6 هزار میلیارد تومان تنها هزینه اداره 
ش��بکهBBC  فارسی می شود و باید پرسید چرا 
باید برای یک شبکه در انگلستان اینگونه هزینه 

ش��ود و یک س��ازمان بزرگ با 145 ش��بکه در 
شرایط بسیار سختی اداره شود. رئیس رسانه ملی 
با بیان اینکه به مقام معظم رهبری نامه نوش��ته 
و درخواس��ت افزایش بودجه پایه صدا و س��یما 
را داش��ته و ایش��ان به رئیس مجلس فرموده اند 
 کم��ک کن��د، اف��زود: انتظ��ار  داش��تیم همان
77 دهم درصدی که در کمیسیون تلفیق  برنامه 
5 ساله ششم تایید شد داخل بودجه سالانه هم 
بیاید و پایه بودجه افزایش داشته باشد اما با این 
شرایط رسانه ملی در سال آینده قابل اداره نیست 
لذا امی��دوارم در روزهای باقی مانده برای تعیین 
تکلیف بودجه س��ال 96 کاری برای رسانه ملی 
شود چرا که اگر رسانه ملی آسیب ببیند جامعه 

آسیب خواهد دید.

انتقاد روحانی از گزارشات صدا و سیما درباره گرانی گوشت

خودم دیدم رفتند سراغ قصابی
دولت

علی عسکری با انتقاد از عدم تخصیص بودجه صدا و سیما:رسانه

دولت کمک نمی کند

انتخابات


